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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 06. september 2022  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Arne Langset, Maria Knapstad, Ingvil F. Næstby, Torill Jørgensen, Tor 

Åge Tømmervik (referent). 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til første møte etter sommerferie. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta (saken er lukket) 

Helge informerte om at han har purret på kommunen ift salg av eiendommen. 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Helge har purret enda en gang på fylkeskommunen som igjen skal ta dette opp med 

vegvesenet. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt. Statsforvalteren informerer i epost om at de kan komme til å prioritere dette i 

fremtiden hvis det blir satt av midler. Det er altså ikke uaktuelt, men ligger ikke i planene nå. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Intet nytt. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Tor Åge og Gunnar Jürgensen skal møtes på torsdag for å se på et forslag som kan rettes til 

Nordland fylkeskommune. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer forespørsel fra Fellesrådet ift innspill til videre prosess.  

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- 13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Ett hus er merket til salgs. 

Arne følger opp kommunens planarbeid med boligtomter over Svinesveien. Møter 

ordføreren onsdag. 

 

- 05/22 Tilsetting av rektor på Tjøtta. 

Ny rektor ansatt. Saken lukkes.  

 

- 06/22 Vann til Valan. 
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Torill orienterte om status. Kommunen viser til vann og avløpsplanen 2028-2033. Det 

foreligger en plan for midlertidig forsyning, men som av uklare årsaker ikke blir iverksatt. 

Trolig økonomi. En fylkesveioppgradering kan fremskynde dette. 

Områdeutvalget diskuterte også utfordringer med at husstander langs Svinesveien ikke er 

tilkoblet kommunalt avløp. 

 

-08/22 Fiber til Offersøya. 

Intet nytt. Vi spiller inn saken til kommunen. 

Ansvar: Maria Knapstad. 

 

 

3. Nye saker: 

Ingen. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Vi sette opp brev til rådmannen med våre innspill til neste års budsjett: 

 Vann og avløp til Svines. 

 Oppgradering av lekeplass/skoleplass utenfor skolen. 

 Fiber på Offersøya 

 Asfalt på Tjøtta. 

- Strandryddekontaineren er i bruk og har blitt tømt. 

- Noen få har deltatt i bekjempelse av Kjempespringfrø og arbeidet har gitt gode resultater, 

men fortsatt gjenstår det et par områder på Offersøya og på Svines. 

 

Neste møte 4. oktober 2022 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


